
Kære Transportudvalg 

 

Jeg henvender mig til jer i dyb frustration over, at noget så simpelt som en niveauforskel, mellem perron og 

tog, fortsat er et problem, selv efter mange år med henvendelser til Banedanmark mv. Vi synes simpelthen, 

at det er fuldstændigt urimeligt, at Brønderslev Kommune og pressen bliver holdt hen med snak og ingen 

handling. Der er tidligere foreslået en løsning, der må formodes at være væsentligt billigere end at hæve 

hele perronen. Jeg vedhæfter en artikel om dette, men en sådan løsning skulle også være Banedanmark 

bekendt. På vegne af Danske Handicaporganisationer i Brønderslev Kommune, Ældrerådet i Brønderslev 

Kommune og Brønderslev Kommune vil jeg gerne anmode om foretræde for udvalget, med henblik på at 

forklare om de mange udfordringer, det dagligt fører med sig, at der ikke er ordnede 

tilgængelighedsforhold på Brønderslev Station. Deputationen vil i givet fald bestå af en repræsentant fra 

hhv. DH Brønderslev, Ældrerådet i Brønderslev Kommune samt undertegnede.  

 

Med venlig hilsen 

Martin Bech 
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